
信号灯由红、黄、绿三个几何单元或红、绿两个几何单元合并组成，灯体外壳颜色为黑色或黄色，底壳、前门盖、透光片及密封圈表面平滑 , 无
缺料、开裂、银丝、变形和毛刺等缺陷，表面具有牢固的防锈、防腐蚀层。前门盖和底壳采用卡扣式连接方式，方便徒手开启和关闭。壳体为铝压铸
外壳或工程塑料外壳，出光面直径有 300mm 和 400mm，光源采用进口超高亮度 LED，具有寿命长、功耗低、外观新颖等特点。

产品通过公安部交通安全产品质量监督检验中心检测，符合中华人民共和国国家标准 GB 14887-2011。

the signal lamp is composed of three geometric units (red, yellow and green) or two geometric units (red and green). the shell color of the lamp body is black 
or yellow. the surface of the bottom shell, front door cover, light transmittance piece and sealing ring shall be smooth, free from defects such as material shortage, 
cracking, silver wire, deformation and burr, and the surface shall be provided with a solid anti rust and anti-corrosion coating. the front door cover and the bottom shell 
adopt the snap type connection mode, which is convenient to open and close by hand. the shell is aluminum die-casting shell or engineering plastic shell, with smooth 
surface diameter of 300mm and 400mm. the light source adopts imported ultra-high brightness leD, which has the characteristics of long life, low power consumption 
and novel appearance.

The product has passed the inspection by the traffic safety product quality supervision and inspection center of the Ministry of public security and conforms to the 
national standard of the people's republic of China Gb 14887-2011.

信号灯系列
signal lamp series

so-XHD-001

so-XHD-002 so-XHD-003

so-XHD-004

so-XHD-006 so-XHD-007 so-XHD-008 so-XHD-009 so-XHD-010

so-XHD-005
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监控杆系列
monitoring rod series

so-JK-001 so-JK-002 so-JK-003
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